
 

 

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 24 september 
2024; 
 
constaterende, dat: 
 

- op tennispark Welgelegen in de avonduren vanwege het produceren van te veel 
omgevingsgeluid geen padel meer kan worden gespeeld; 

- padel steeds vaker wordt gespeeld in plaats van tennis, waardoor tennisbanen leeg 
staan; 

- het beperken van speeltijd voor padel voor tennispark Welgelegen een risico is bij 
het kunnen continueren van het bedrijf  op deze locatie; 

 
overwegende, dat: 
 

- het wenselijk is dat Rijswijk voldoende sportgelegenheden heeft en leegstand en 
verloedering wordt voorkomen; 

- padel ervoor zorgt dat een grotere groep mensen actief  een sport kan beoefenen 
die hen aanspreekt; 

- het belangrijk is om met ondernemers mee te denken als marktomstandigheden 
veranderen; 

- het van belang is met ondernemers creatief  te kijken naar mogelijkheden, binnen 
de grenzen van de wet en rekening houdend met de omgeving;  

- het onwenselijk is als de omgeving mogelijk geluidsoverlast ervaart van het spelen 
van padel in de avond; 

 
verzoekt het college, om: 
 

- met de Omgevingsdienst Haaglanden in gesprek te gaan om te kijken wat binnen 
de juridische kaders de mogelijkheden zijn voor tennispark Welgelegen om alsnog 
in de avond padel te kunnen spelen; 

- te kijken welke aanvullende maatregelen mogelijk zijn voor het voor het 
voorkomen van geluidsoverlast en hierin creatief  mee te denken met de 
ondernemer; 

- indien dit geen oplossing oplevert met de ondernemers in gesprek te gaan om te 
kijken hoe hun probleem op andere wijze kan opgelost en hier positieve steun aan 
te verlenen; 

- rekening te houden met mogelijke geluidsoverlast bij omwonenden, zowel mens 
als dier, en de geldende geluidsregelgeving in de Landgoederenzone; 

- met bovenstaande op korte termijn aan de slag te gaan en de raad te informeren 
over de uitkomsten; 

 
 
 



 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Jordy Loof  Alice Prenger Elze Woudstra 


